
Czermin, 20.11.2019 r. 

 

 

P r o t o k ó ł 

 
z zebrania przedstawicieli Rady Rodziców z poszczególnych klas Szkoły Podstawowej przy 

Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Czerminie. 

 

 

Zebranie przedstawicieli Rodziców odbyło się 20.11.2019 r. o godz. 16.30. 

 

Na zebraniu byli obecni: 

- Przewodnicząca Rady Rodziców – Małgorzata Banik, 

- Z-ca Przewodniczącej Rady Rodziców – Anna Russyan, 

- skarbnik Rady – Barbara Mucha, 

- protokolantka Rady – Katarzyna Strycharz, 

- rodzice wg załączonej listy obecności. 

 

1. Przedstawienie Protokołu z poprzedniego zebrania RR. 

  

Rodzice zapoznali się z protokołem z poprzedniego zebrania. Nie zgłoszono uwag do protokołu. 

 

2. Omówienie możliwości założenia konta bankowego dla Rady Rodziców. 

 

Przewodnicząca przedstawiła zgromadzonym rodzicom informacje dotyczące możliwości założenia 

konta. W związku ze zmianą przepisów bankowych, Rada w obecnej swojej formie nie ma 

możliwości założenia konta ze względu na brak osobowości prawnej. Należy zastanowić się nad 

zrzeszeniem w np. stowarzyszenie, ale to jest decyzja do realizacji w przyszłym półroczu. 

Pani Russyan wyraziła chęć pomocy w przygotowaniu stosownych dokumentów do rejestracji 

stowarzyszenia. 

Rodzice wyrazili aprobatę dla tego pomysłu. 

 

3. Głosowanie nad Uchwałą ws osób upoważnionych do dysponowania środkami 

gromadzonymi przez Radę Rodziców. 

 

Odczytano projekt Uchwały nr 3/2019 RR w sprawie dysponowania środkami finansowymi 

gromadzonymi przez RR. 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

Uchwałę dołączono do protokołu. 

 

 

4. Zaopiniowanie Regulaminy monitoringu szkoły. 

 

Przewodnicząca odczytała istotne fragmenty Regulaminu monitoringu dotyczące umiejscowienia 

kamer, osób uprawnionych do przeglądania zapisów monitoringu i dostępności całości Regulaminu 

dla rodziców (Regulamin dostępny dla rodziców i uczniów przy portierni). Wydruk Regulaminu 

monitoringu został udostępniony zebranym rodzicom do wglądu. 

 

Regulamin został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 



5. Omówienie oferty firmy WM Fotografia Wioleta Mucha. 

We wrześniu wpłynęła do szkoły oferta ww firmy w sprawie możliwości wykonania zdjęć uczniom.  

Oferta została przedstawiona rodzicom do rozpatrzenia w klasach. W zależności od liczby chętnych, 

usługa będzie realizowana w dniach 27-29 listopad 2019 r. 

 

6. Ponowne omówienie rozdysponowania środków RR. 

 

- dystrybutory z wodą – niestety koszt 3 szt wg zapytania 3.100 zł – nierealne do zrealizowania; 

może warto zastanowić się nad fontanną, tzw. „poidełkiem” - koszt jednorazowy i zdecydowanie 

mniejszy; 

- zabawa andrzejkowa – ze względu na niemożność założenia konta i po porozumieniu z 

Dyrektorem GOK-u, zabawa będzie organizowana we współpracy z GOK-iem. 

Do firm zostaną wystosowane pisma os Rady Rodziców z prośbą o wsparcie finansowe na ten 

konkretny cel z podaniem konta GOK_u; 

- mikołajki – słodki upominek dla każdego; 

- Boże Narodzenie – Rada zdecydowała, że zakupi słodycze dla każdego dziecka, spakuje w 

ozdobną folię i rozdane uczniom. Być może uda się uzyskać wsparcie sponsora także na ten cel. 

 

7. Uwagi rodziców i wolne wnioski. 

 

Pani Barbara Mucha zasugerowała, aby rozeznać się dokładniej w sprawie filtrów do fontanny, jej 

kosztów i kosztów zamontowania. 

Rodzice dopytywali o szczegóły oferty firmy fotograficznej. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Strycharz. 

 

 

 

 


